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       Ας κάνω τώρα εξάσκηση… 
 
 
 

 
 

1. Βάζω τόνους στις λέξεις µε έντονα γράµµατα. 
 
    Χθες πήγαµε για πλύσιµο το αυτοκινητο µας.  

<< Ακουσε µε! >> , είπε θυµωµένη η µαµά. 

Όλοι οι µαθητές πρέπει να διαβάζουν τα µαθηµατα τους. 

Το µαγιό σου είναι µούσκεµα, αφησε το να στεγνώσει. 

Θέλω να µου δώσεις το τηλεφωνο της.  

<< Παιδιά, προσέξτε τα γραµµατα σας. >> , είπε η κυρία  

Η Άκης πηγαίνει σχολείο µε το ποδηλατο του. 

Όνοµα: 

 

Πολλές φορές µεγάλες λέξεις που παίρνουν τόνο 
στην τρίτη συλλαβή από το τέλος και έχουν από 

πίσω λεξούλες, όπως: 
 

µου, σου, του, µας, σας, τους, µε, τον, την, το, τα, τες, 
 

παίρνουν ακόµα ένα τόνο στη τελευταία συλλαβούλα. 
 

 
 

                  άκουσέ  µε 
 

          το ποδήλατό  µου 
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2. Ο Πέτρος ανοίγει την τσάντα του και µας δείχνει τι έχει µέσα. 
Σκέφτοµαι και αποφασίζω αν θα βάλω έναν ή δύο τόνους στις 
λέξεις. 
 

 
     
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
3. Βάζω τόνους στο παρακάτω κείµενο. Προσέχω τις λέξεις που 
θέλουν δύο τόνους. 
 
Ο κυριος Οδυσσεας οπως καθε πρωι σηκωθηκε στις 7. Εφαγε 

το πρωινο του και ντυθηκε. Επειτα 

εβαλε το δερµατινο του και πηρε 

τον χαρτοφυλακα του. Επειδη ειχε 

καθυστερησει, πηρε γρηγορα τα 

κλειδια και µπηκε στο αυτοκινητο 

του. Καθως οδηγουσε κατι 

παραξενο παρατηρησε. Ολοι οι 

οδηγοι ειχαν εγκαταλειψει τα 

οχηµατα τους. Μολις ειχε ξεσπασει 

µια δυνατη χιονοθυελλα... 

  

ο φακελος µου τα τετραδια µου 

τα βιβλια µου 

το σηµειωµαταριο µου 

οι ξυλοµπογιες µου 

τα µολυβια µου 

το σακιδιο µου 

οι µαρκαδοροι µου 


